
Årsmelding for Notodden sopp- og nyttevekstforening 
1. januar 2024 – 31. desember 2024 

 
 
Innledning 
Notodden sopp- og nyttevekstforening er en lokalforening under Norges sopp- og 
nyttevekstforbund.  
 
Styret 2024 
Foreningens styre 2024, valgt av årsmøtet 8. februar 2024, bestod av følgende personer: 
 
Styreleder: Henrik Lorentzen Gulbrandsen 
Nestleder: Inger-Marie Kjølner 
Kasserer: Trine Magdelle Hardang 
Styremedlem: Anne Hefre 
Styremedlem: Jorunn Simones 
Varamedlem: Marianne Solem 
Varamedlem: Terje Ryeng 
Sekretær: Pga. manglende interesse for å påta seg dette vervet blant medlemmene, ble det 
foreslått og vedtatt at vervet forblir ubesatt. Og at styret innad fordelte oppgavene som 
tradisjonelt tilfalt sekretæren. 
 
Andre verv: 
Soppsakkyndigansvarlig: Anne-Sidsel Løvaas Didriksen. 
Nyttevekstansvarlig: Jorunn Simones 
Kartleggingsansvarlig: Anne-Sidsel Løvaas Didriksen 
Revisor: Ronny Hansen 
Valgkomité: Anne-Sidsel Løvaas Didriksen 
 
Medlemmer 
Per 31. desember 2024 hadde Notodden sopp- og nyttevekstforening 52 medlemmer, en 
nedgang på 7 medlemmer fra 31. desember 2023. 
 
Soppsakkyndige: 
Per 31. desember 2024 har foreningen 4 stk. sertifiserte soppsakkyndige:  

- Anne Sidsel Løvaas Didriksen 
- Olav Østlund Eriksen 
- Bjørn Frode Moen 
- Henrik Lorentzen Gulbrandsen 

 
Nyttevekstsakkyndige: 
Per 31. desember 2024 har foreningen 1 stk. sertifiserte nyttevekstsakkyndig:  

- Jorunn Simones 
 
Annet: 

- Foreningens Facebookside har 107 følgere – Facebook-gruppen har 800 medlemmer. 
- Oppslag i Telen (lokalavis): 

o Fra høstmarkedet 12. oktober 2024 
 



 
 
Styremøter 
Foreningen har hatt 4 styremøter i 2024 – 18. januar, 4. april, 8. august og 5. desember. Det 
ble innkalt til et 6. juni, i forbindelse med medlemsmøte, som ble avlyst pga. forfall. 
 
Aktiviteter og arrangementer 
 
5. mai: Nyttevekstvandring 
Annonsert på Facebook. 
 
14. mai: Nyttevekstvandring 
Deltakere: 9 
Rapport: Vi vandret langs elva i byen og fikk se, smake på og plukke masse deilige 
nyttevekster. 
 
6. juni: Medlemsmøte – nyttevekster i skog og hage. 
Deltakere: 9 stk 
Gikk først i veikant på skogsbilvei og fant nyttevekster der. Fant mye bringebærplanter og 
bjørnebærplanter. Geitrams. Gjøksyre. Mjødurt. Deretter i hage - skvallerkål. Nyperose. 
Kløver. Etter dette smakte vi på hjemmelaget brenneslesuppe og deretter granskuddiskrem. 
Folk virket veldig fornøyde. Var stort sett styremedlemmer tilstede - pluss et par til. 
 
31. august: Soppkontroll med utstilling på Tuven senteret 
Deltakere: 150 stk? 
Kurver kontrollert: 4 
Innendørs. Godt forberedt - nestleder rigget opp bordene dagen før. Møtte opp en time før 
senteret åpnet, rigget opp sopp og nyttevekstene. Godt besøk, fin utstilling – mange 
interesserte. 
 
01. september: Soppens dag: sopptur ved Dårstul 
Deltakere: 26 
Rapport: Fint vær og veldig godt oppmøte. Delte ut brosjyrer til de oppmøtte - trygge 
matsopper og vanlige giftsopper, på norsk og engelsk. Informert i forkant at det var krevende 
terreng. Men skulle informert om at det var bomvei som kostet 40 kroner også. Lite 
samkjøring, de fleste ville bruke egen bil så ble noe trangt. Folk gikk i mindre grupper, funnet 
en del matsopp og mye annet diverse. Glemte å ta bilder. 
 
15. september: Sopptur ved Grotbekktjønn 
Deltakere: 15 
Rapport: Fint vær, noe kjølig. Hadde med brosjyrer til de oppmøtte. Mye traktkantareller, noe 
gul og svart trompetsopp, vanlige kantareller. Mye slørsopp - spesielt orange- og spiss 
giftslørsopp. Flere utenlandske Erasmus-studenter - fikk informasjon på engelsk. Alle 
deltakerne fant en god del matsopp og var fornøyde. 
 
29. september: Sopptur ved Grotbekktjønn 
Deltakere: 10 
Rapport: Sopptur. Oppholdsvær, men kjølig. Nybegynnere gikk samlet med turleder i en 
gruppe, viderekomne gikk samlet i en annen. Fant mye traktkantarell og gul trompetsopp. 
Noen slørsopper og musseronger ellers. Fornøyde deltakere. 



 
12. oktober: Soppkontroll med utstilling – Høstmarked Notodden sentrum 
Mennesker innom utstillingen: ca 80 
Kurver kontrollert: 0 
Hadde stand med utstilling og soppkontroll som en del av Høstmarkedet til Notodden i 
sentrum. Skrekkelig vær - først snø, sludd og så regn. Men var overraskende godt besøkt, tross 
alt. Mange som kikket innom. Soppende ble plukket i går - sesongen er på hell pga kulden, så 
temaet var: «det som fortsatt finnes ute i nærskogen sent i sesongen». Mange som kom innom 
for å snakke om sopp og glade for inspirasjon og brosjyrer. Ble tatt bilde av, av lokalavisen 
Telen. Føler vi fikk vist oss frem og minnet lokalbefolkningen på at vi er her og at de må bli 
med oss neste sesong. Ingen kom innom for å få kurven sin kontrollert, dessverre. 
 
Styrets kommentarer: 
Våren arrangerte vi nyttevekstvandringer og medlemsmøte. Planlagt utflukt til botanisk hage 
og familiedag med nyttevekster i juni ble avlyst pga. få påmeldte. Tangsafari utsatt til 2025 
pga. opptatt lokale. 
 
På høsten, gikk man bort ifra å arrangere kurs, pga. begrenset kapasitet – og gikk heller for 
regelmessige turer så lenge sesongen tillot det (annenhver søndag igjennom september). 
Positiv tilbakemelding på turene. 
 
 
Økonomi 
 
Foreningen har i 2024 hatt færre inntekter enn budsjettert, men også færre utgifter – da færre 
arrangementer enn planlagt er gjennomført.  
 
Arrangements- og styrehonorarer for 2024 blir først utbetalt i januar 2025 – og er dermed ikke 
til stede på dette årets regnskap.  
 
Årsregnskapet viser et overskudd på kr 13 727,63,-.  
Egenkapitalen per 31.12.2024 er på kr 65 780,- 
 
 
 
Notodden, 21. januar 2025 
 
Styret til Notodden sopp- og nyttevekstforening 
 
 
 
 
v/ Henrik Lorentzen Gulbrandsen 
Styreleder 


